



團隊週年慶典

致各團隊隊員：

暑假將至，為讓隊員能一起共渡快樂時光，歡聚暢遊，並於學期完結時有一個簡單而隆重的結業禮，現定於2021年7月16日(星期五)舉行一年一度之團隊週年慶典活動。請家長鼓勵各隊員參加並填妥回條於6月28日(星期一)前交回班主任彙收，現將有關活動資料詳列如下：



- (一) 日期：2021年7月16日(星期五)
- (二) 活動時間：上午9:00至10:30分(請隊員於8:45分回校)
- (三) 集合及解散地點：本園
- (四) 服飾：穿著整齊團隊活動服、白襪及白色運動鞋、配戴旅巾或隊巾、背囊及水。
- (五) 備註：1. 家長如有疑問，歡迎致電2462 2949或親臨校務處查詢。
2. 凡天文台發出黑色、紅色暴雨訊號或懸掛三號風球，是日活動將會取消。

此致
貴家長



天后中英文幼稚園
小童軍、小蜜蜂隊及
交通安全隊謹啟
2021年6月21日

回 條

BS/HB/RS-003/2020

團隊週年慶典

本人已知悉一切事宜，並 同意 小兒/小女 _____ 班 _____ 學生
 不同意

參加是次團隊舉辦之週年慶典活動。

(請交班主任轉交陳書記彙收)

此 覆
天后中英文幼稚園

家 長 簽 署： _____
日 期： _____



Uniform Team Anniversary celebration

Dear Parents,

The summer vacation is approaching, in order for the team members to spend a happy time together, and have a simple and solemn graduation ceremony at the end of the semester. Now the anniversary celebration will be scheduled on 16th July 2021(Friday). Parents please encourage members to participate and return the reply slip to the class teacher on or before 28th June 2021(Monday). Details are as follow:

A)	Date:	16 th July 2021(Friday)
B)	Time:	9:00am to 10:30am (Please come to school at 8:45am)
C)	Venue :	School
D)	Uniform:	Please wear tidy team activity clothe with group scarf, white socks and sport shoes.
E)	Remarks:	1) Should there be any question, please contact school at 2462 2949. 2) If Typhoon signal No.3, or Black / Red rainstorm warning is hoisted on the events days, the activities will be cancelled .



Regina Coeli Anglo-Chinese Kindergarten
Grasshopper, Happy Bee, H.K.RSP

21st June 2021

Reply Slip

BS/HB/RS-003E/2020

Uniform Team Anniversary celebration

I have read the above details and agree disagree my son / daughter to participate

the anniversary celebration.

(May the class teacher please pass to clerk Miss Chan for collection.)

Student's Name : _____
Class : _____
Parent's Signature : _____
Date : _____